

Mr. Jassem Saleh Jassem Ahmed Busaibe

A distinguished investment and real estate executive with more than 25 years of leadership experience across asset management, corporate finance, and strategic investments in the UAE. In his most recent executive leadership role as Chief Executive Officer of Aldar Investment, he managed multi-billion-dirham portfolios and led more than 60 acquisitions, M&A transactions, and exits with an aggregate value exceeding AED 35 billion. His career also includes senior leadership roles at SENAAT, Arady Properties, Abu Dhabi Investment Company, and Abu Dhabi Investment Authority, together with extensive board and governance experience across major real estate, industrial, infrastructure, and transport businesses. He holds an M.Sc. in Finance from London Business School and currently has a professional engagement with Aldar Capital.

Mr. Khalid Nasser Humaid Abdulrahman Al Shamesi

Managing Director and Chief Investment Officer of Dubai Group (Dubai Holding), with more than 26 years of experience overseeing multi-billion-dollar investment portfolios across banking, financial services, technology, infrastructure, real estate, and energy sectors. He has served on the boards of numerous regional and international financial institutions and listed companies, and is widely recognized for his expertise in strategic investments, governance, and portfolio management. His leadership experience spans sovereign wealth, global asset management, and diversified conglomerates.

السيد / جاسم صالح جاسم أحمد بوصيب

قيادي بارز في مجالي الاستثمار والعقارات، يتمتع بخبرة تتجاوز 25 عاماً في إدارة الأصول والتمويل المؤسسي والاستثمارات الاستراتيجية في دولة الإمارات. وفي أحدث مناصبه القيادية كرئيس تنفيذي لشركة الدار للاستثمار، تولى إدارة محافظ استثمارية بمليارات الدراهم، وقاد أكثر من 60 صفقة استحواذ واندماج وتخرج تجاوزت قيمتها الإجمالية 35 مليار درهم. كما شغل مناصب قيادية عليا لدى كل من «صناعات»، وشركة أراضي العقارية، وشركة أبوظبي للاستثمار، وجهاز أبوظبي للاستثمار، إلى جانب خبرة واسعة في مجالس الإدارة والحوكمة عبر قطاعات العقارات والصناعة والبنية التحتية والنقل. ويحمل درجة الماجستير في العلوم المالية من كلية لندن للأعمال.

السيد / خالد ناصر حميد عبدالرحمن الشامسي

يشغل السيد خالد الشامسي منصب العضو المنتدب والرئيس التنفيذي للاستثمار في مجموعة دبي القابضة (Dubai Group)، ويتمتع بخبرة تتجاوز 26 عاماً في إدارة المحافظ الاستثمارية متعددة الأصول بمليارات الدولارات عبر قطاعات البنوك والخدمات المالية والتكنولوجيا والبنية التحتية والعقارات والطاقة. وقد شغل عضوية مجالس إدارة العديد من المؤسسات المالية والشركات المدرجة إقليمياً ودولياً، ويُعرف بخبرته العميقة في الاستثمارات الاستراتيجية والحوكمة وإدارة رؤوس الأموال، إضافة إلى شبكة علاقاته الواسعة على المستويين الإقليمي والدولي.

P.O.Box 33322, Abu Dhabi, UAE

T. +971 2 444 4466 | F. +971 2 644 4465

**Mr. Khaleefa Salem Ghanem
Shaeh Al-Mansouri**

A highly respected public and private sector leader with over 20 years of experience in economic development, capital markets, investment management, and public policy. He previously served as Chief Executive Officer of the Abu Dhabi Securities Exchange and Undersecretary of the Abu Dhabi Department of Economic Development, playing a central role in shaping Abu Dhabi's economic strategy and Vision 2030 initiatives. His board and advisory experience spans leading national institutions across finance, aviation, tourism, and economic development.

**Mr. Mohamed Mukhtar Adnan
Safi**

A seasoned finance executive and governance expert with over 30 years of experience leading financial strategy, capital structuring, transformation, and corporate governance across major UAE institutions. Currently serving as Chief Financial Officer of Expo City Dubai, he previously held the roles of Deputy Chief Executive Officer and Chief Financial Officer of Expo 2020 Dubai, where he helped oversee one of the region's largest national projects. His career includes senior leadership positions with Senaat, Dubai Holding, and Drake & Scull International, making him one of the UAE's most experienced finance leaders.

السيد / خليفة سالم غانم شايع المنصوري

يتمتع السيد خليفة المنصوري بخبرة قيادية رفيعة المستوى تمتد لأكثر من عشرين عاماً في مجالات التنمية الاقتصادية والاستثمار وأسواق المال والسياسات العامة. وقد شغل سابقاً منصب الرئيس التنفيذي لسوق أبوظبي للأوراق المالية ووكيل دائرة التنمية الاقتصادية في أبوظبي، وكان له دور محوري في صياغة الاستراتيجيات الاقتصادية ورؤية أبوظبي 2030. كما تولى عضوية ورئاسة العديد من المجالس واللجان في مؤسسات وطنية بارزة، ما يجعله من الشخصيات المؤثرة في قطاعي الاقتصاد والاستثمار على مستوى الدولة.

السيد / محمد مختار عدنان صافي

يُعد السيد مختار صافي من أبرز القيادات المالية في المنطقة، ويتمتع بخبرة تتجاوز 30 عاماً في الاستراتيجية المالية والتمويل والحوكمة والتحول المؤسسي. ويشغل حالياً منصب المدير المالي لمدينة إكسبو دبي، كما شغل سابقاً منصب نائب الرئيس التنفيذي والمدير المالي لإكسبو 2020 دبي، حيث ساهم في قيادة أحد أكبر المشاريع الوطنية في المنطقة. وتشمل مسيرته المهنية مناصب قيادية عليا لدى كل من صناعات ، ودبي القابضة، ودريك آند سكل، مما أكسبه خبرة استثنائية في إدارة المؤسسات الكبرى وتمويل المشاريع الاستراتيجية